
Wloclawek.dn.2T .O4.2OI8r.

Olga Krut-Horonziak

Radna Rady Miasta Wloclawek

Przewodniczqca Komisji Gospodarki Miejskiej

i Ochrony Srodowiska

Pan

Rafal Soboleweski

Przewodniczqcy Rady M iasta

Wtociawek

Zwracam siq o informacje odnoSnie dziatalno6ci sp6lki "MBM" ., poniewa2

pytania na kolejnych sesjach sE przez Prezydenta Miasta zbywane o96lnikami i

wypowiedziami radnych typu-mieszkania sq potrzebne . Dlaczego blisko 6 mln

zt z bud2etu miasta dla sp6iki nie jest wystarczajqcq podstawE do wrqcz

sukcesywnego informowania Rady Miasta o planie rozdysponowania Srodk6w

finansowych

o dlaczego na dzie6 dzisiejszy unika siq informacji o charakterze mieszkari i

w oparciu o jaki program rzqdowy wspierajqcy budownictwo komunalne
jest prowadzony

r dlaczego i jakie byty rzeczywiste przeszkody i uwarunkowania

rozpoczqcia dziatalnoSci od budowy mieszkai na ul Stod6lnej z 25%

wej6ciem partycypacyjnym, platnym jednorazowo po zawarciu umowy i

splacie koszt6w budowy mieszkania do 25 lat
r dlaczego i na jakich analizach potrzeb mieszkaniowych, oparto te

potrzeby w stosunku do oferowanych przez developer6w z

wykoriczeniem typu developerskiego
o w oparciu o jakie analizy okre5lono koszty budowy m2 mieszkania przy

w/w ulicy i przewidywane koszty czynszu



w jakim stopniu oferowane mieszkania bqdq konkurencyjne w stosunku

do oferowanych ju2 na rynku, zar6wno co do ceny mieszkania ,

wykoticzenia i czynszu oraz przewidywanych optat za indywidualne

zu2ycie co, wod- kan , energiq, w oparciu od iloSci os6b do metra2owo

z162nicowanych lokali mieszkalnych

jaka ewidentna r6inica wystqpuje w oferowanych mieszkaniach przez

sp6tkq MBM ,a TBS, w kt6rym miasto ma udzialy w wysoko5ci 44%

dlaczego okre5lone osoby biorqce udzial w opracowaniu, kolejnych

wnioskowaniach i prezentacjach dla radnych, pominqli szereg istotnych

danych, kt6re miatyby wptyw na podejmowane decyzje

r jakie kryteria dochodowe trzeba spelnii przy ubieganiu siq o lokal

oferowany przez MBM

w oparciu o jakie warunki do spetnienia i czy budowq mieszkah sp6tka

prowadzi o BGK Nieruchomo5ci

w oparciu o jakq kalkulacjq i czy byto to swoiste i jak siq okazaio dosy6

zdumiewajqcy spos6b badania rynku ofert budowlanych odno6nie

kosz6w w systemie zaprojektuj-zbuduj, budowy 50 mieszkai o

z162nicowanym metra2u

jak to mo2liwe, 2e oferowany przez sp6tkq koszt budowy mieszkai, tak

bardzo "rozjechat siq" z wycenq rynkowq

dlaczego Prezydent Miasta nie uznaje za zasadne i wrqcz konieczne

poinformowanie Rady Miasta o prawdziwych powodach wnioskowania

do Rady o Srodki podnoszqce dla banku niski rating sp6lki jakiego banku
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